
ZÁPIS Č. 24/2021 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Skalice 
konaného v úterý 13. dubna 2021 od 18:00 hodin 

v objektu č.p. 132 ve Skalici (areál býv. Havlíkova statku) 

 

Přítomní zastupitelé: 7 (viz prezenční listina) 
Přítomní občané: (viz prezenční listina) 
 

Program: 

1) Zahájení. 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

3) Kontrola zápisu č. 23/2021 vč. souhrnu usnesení.  

4) Výběr dodavatele veřejné zakázky „Obec Skalice – technická obnova 3 mostů  

na místních komunikacích“. 

5) Informace o výběru dodavatele veřejné zakázky na vypracování vyhledávací studie  

„Stezka pro pěší a cyklisty Rusek-Skalička-Lochenice“. 

6) Žádost o podporu provozu Linky bezpečí, z.s. 

7) Žádost o dotaci Obecný zájem, z.ú. Smiřice 

8) Záměr obce uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí darovací a darovat pozemky Správě 

silnic Královéhradeckého kraje. 

9) Diskuse. 

a) stavební akce v roce 2021 – realizace a příprava; 

b) různé. 

10) Závěr. 

 

 

 

 

  



Průběh jednání:  

1) Zahájení 

Mgr. Pavel Kavalír, starosta obce, zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 18:00.  
Je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Dále starosta seznámil 
přítomné s programem zasedání, vč. návrhu na doplnění (nové body 8, 9 a). Starosta 
požádal zastupitelstvo o schválení takto doplněného programu.  

Usnesení č. 24/1/2021 
Zastupitelstvo schvaluje program zasedání, vč. navrženého doplnění. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0  
zdržel se – 0  
 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta jmenuje zapisovatelkou Zuzanu Kejřovou a ověřovateli zápisu Milana Karpíška 
a Ing. Miroslava Stehna. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 

3) Kontrola zápisu č. 23/2021 vč. souhrnu usnesení  

Starosta Kavalír seznámil přítomné se zápisem č. 23/2021 a konstatoval, že nebyly 
doručeny žádné písemné připomínky a připomínky neuplatnil ani nikdo z přítomných.  

Usnesení č. 24/2/2021 

Zastupitelstvo schvaluje Zápis č. 23/2021, vč. Souhrnu usnesení, bez připomínek. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

4) Výběr dodavatele veřejné zakázky „Obec Skalice – technická obnova 3 mostů  
na místních komunikacích“. 

Starosta připomněl zastupitelům, že na veřejném zasedání dne 16. 2. 2021 
Zastupitelstvo svým usnesením č. 22/7/2021 rozhodlo realizovat veřejnou zakázku 
malého rozsahu na služby – zpracování projektové dokumentace „Obec Skalice – 
technická obnova 3 mostů na místních komunikacích“ s předpokládanou hodnotou 
835 000,- Kč bez DPH, hodnotícími kritérii – celková nabídková cena bez DPH s váhou 
90 % a počet kladných referencí s váhou 10 %. Podklady pro zadání zakázky vytvořil 
pan Ing. Jan Zýka, člen Výboru pro investice a rozvoj obce, za což mu patří velký dík. 
Výzva k podání nabídek spolu se zadávací dokumentací byla v souladu se směrnicí č. 7 
k zadávání veřejných zakázek rozeslána dne 1. 3. 2021 třem potenciálním uchazečům, 
a to společnostem MDS PROJEKT, s.r.o., Förstrova 175, Vysoké Mýto, IČO: 465322451, 
PRIS, s.r.o., Osová 20, Brno, IČO: 547212053, MOSTAŘSKÁ s.r.o., U Lípy 150, Spojil, IČO: 
06820751. Zároveň byla Výzva i Zadávací dokumentace zveřejněna na úřední desce  
i elektronické úřední desce. Konec lhůty pro podávání nabídek byl stanoven na 7. 4. 
2021 12:00. Ve lhůtě podali nabídku 2 uchazeči, a to MDS PROJEKT, s.r.o. a PRIS, s.r.o. 
Firma MOSTAŘSKÁ s.r.o. se z účasti omluvila. Starosta jmenoval hodnotící komisi, 



jejímiž členy byl jmenován Ing. Miroslav Stehno, jako zastupitel a předseda Výboru  
pro investice a rozvoj obce a dále další dva členové výboru – Ing. Zýka a Ing. Řičař. 
Hodnocení proběhlo ve čtvrtek 8. 4. 2021 a na základě výše uvedených hodnotících 
kritérií byl vybrán uchazeč PRIS, s.r.o. s cenovou nabídkou 1 008 000,- Kč bez DPH 
(1 219 680,- Kč vč. DPH). Starosta dále předal slovo předsedovi hodnotící komise,  
Ing. Janu Zýkovi, aby zastupitele seznámil s postupy a výsledky hodnocení. Ing. Zýka 
podrobně popsal postup tvorby zadávací dokumentace, vč. předpokládaných cen  
a zhodnotil výsledek hodnocení v rámci dané veřejné zakázky. 

Diskuse: Pan zastupitel Karpíšek vznesl připomínky k cenové nabídce s tím, že se mu 
zdá být předražená a dotázal se, zda byli účastníci upozorněni na to, že se de facto 
jedná o tři stejné mostní konstrukce, a to by mělo být zohledněno. Ing. Zýka vysvětlil, 
že ačkoli se může jednat o stejné či podobné konstrukce, bude třeba provést jednotlivě 
pro každý most příslušné posudky a výpočty (statické, geologické apod.), což také tvoří 
podstatnou část ceny apod. Starosta Kavalír upozornil, že je přesvědčen o důsledné 
přípravě zadání veřejné zakázky a s ohledem na realitu podaných nabídek, situaci  
na trhu s projektanty mostních konstrukcí a relativní naléhavost rekonstrukcí 
předmětných mostů si nedovede představit opakování soutěže. Představa,  
že dostaneme jiné a ke všemu ještě levnější nabídky, je velmi nepravděpodobná.      

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o výsledku veřejné zakázky. 

Usnesení č. 24/3/2021 

Zastupitelstvo schvaluje zadání veřejné zakázky „Obec Skalice – technická obnova 3 
mostů na místních komunikacích“ vítěznému uchazeči, společnosti Projekční kancelář 
PRIS, s.r.o., se sídlem Osová 20, Brno, IČO: 547212053 a pověřuje starostu obce  
Mgr. Pavla Kavalíra k uzavření smlouvy o dílo s tímto uchazečem.   

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 1 (M. Karpíšek) 
 

5) Informace o výběru dodavatele veřejné zakázky na vypracování vyhledávací studie  
„Stezka pro pěší a cyklisty Rusek-Skalička-Lochenice“. 

Starosta informoval zastupitele o výběru dodavatele vyhledávací studie  „Stezka  

pro pěší a cyklisty Rusek-Skalička-Lochenice“ na základě poptávky učiněné  

dne 5. 3. 2021 čtyřem uchazečům – Ing. Ivan Šír, Projektování dopravních staveb a.s., 

Mladé Buky 42, PSČ 542 23, IČ: 287 86 793, VIAPROJEKT s.r.o. Jižní 870, 500 03 Hradec 

Králové, IČO: 27476049, HIGHWAY DESIGN, s.r.o., Okružní 948/7, 500 03 Hradec 

Králové 3, IČ: 27513351, TRDesign s.r.o., Truhlářská 264/22, Věkoše, 503 41 Hradec 

Králové, IČO: 06647448. Ve stanovené lhůtě do 30. 3. 2021 byla doručena pouze jedna 

nabídka, a to od uchazeče HIGHWAY DESIGN, s.r.o. s nabídkovou cenou 145.200,- Kč. 

S uchazečem bude uzavřena smlouva o dílo. 

Diskuse: Paní  vznesla dotaz, zda je vybraný uchazeč prověřeným  

a kvalitním projektantem, aby nedošlo ke stejným problémům jako na cyklostezce 

Piletice – Rusek, kde jsou na několika úsecích kaluže. Starosta Kavalír připomněl, že 

poptávka se týkala zadání nižšího stupně projektové dokumentace – vyhledávací 



studie, kde jde zatím pouze o to vytipovat vhodné trasy pro budoucí cyklostezky, i tak 

budeme samozřejmě kvalitu díla hlídat, stejně tak i u případných dalších stupňů PD. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

 

6) Žádost o podporu provozu Linky bezpečí, z.s.  

Starosta Kavalír informoval zastupitele o Žádosti o podporu Linky bezpečí, z.s. dle  
č.j. 180/2021/S. Spolek žádá o příspěvek ve výši 5 000,- Kč. Tato žádost je předkládána 
každoročně. 

Usnesení č. 24/4/2021 

Zastupitelstvo neschvaluje poskytnutí finanční podpory žadateli Linka bezpečí, z.s. 

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

7) Žádost o dotaci Obecný zájem, z.ú. Smiřice 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
Skalice organizaci OBECNÝ ZÁJEM, z.ú. dle č.j. 171/2021/S, na financování sociálních 
služeb dle § 40 a § 44 zák. č. 108/2006 Sb. (pečovatelská služba a odlehčovací služby –
terénní, ambulantní nebo pobytové služby poskytované osobám, které mají sníženou 
soběstačnost z důvodu věku, chronického onemocnění nebo zdravotního postižení,  
o které je jinak pečováno v jejich přirozeném sociálním prostředí). Žádost je 
předkládána každoročně, v uplynulém roce obec Skalice poskytla žadateli dotaci ve výši 
40 000,- Kč.    

Usnesení č. 24/5/2021 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí dotace organizaci Obecný zájem, z.ú. ve výši 
45 000,- Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s uvedeným 
příjemcem.  

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 31. 5. 2021 

 

8) Záměr obce uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí darovací a darovat pozemky Správě 
silnic Královéhradeckého kraje. 

Starosta Kavalír informoval zastupitele o požadavku Správy silnic Královéhradeckého 
kraje, příspěvkové organizaci, uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí darovací na části 
pozemků ve vlastnictví obce v souvislosti s plánovanou stavbou „III/2997 hranice 
okresu Náchod – Hradec Králové (odbočka Piletice)“ (rekonstrukci uvedené silnice III. 
třídy), jedná se konkrétně o pozemky p.č. 1285 a 1150 v k.ú. Číbuz a p.č. 1119/2, 



1119/3 a 900/2 v k.ú. Skalička nad Labem. Celková výměra budoucího daru činí celkem 
243 m2. Starosta také informoval zastupitele, že v rámci přípravy uvedené stavby hodlá 
s Královéhradeckým krajem uzavřít Smlouvu o právu provést stavbu. 

Diskuse: Pan zastupitel Karpíšek se dotázal, zda již je znám termín rekonstrukce silnice 
III/2997. Starosta odpověděl, že na jednání v roce 2019 bylo řečeno, že příprava může 
trvat 5 let, nyní pracovnice SÚS Královéhradeckého kraje pouze sdělila, že uzavření 
příslušných smluv neznamená, že příští rok bude stavba zahájena. Starosta dále 
informoval přítomné, že je v kontaktu s panem Alešem Dohnalem, předsedou Výboru 
pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, který přislíbil jednání ve věci 
zlepšení bezpečnosti na silnici ve Skaličce a Skalici. Pan  se 
dotázal, zda se rekonstrukce bude týkat i zálivů u autobusových zastávek ve Skaličce. 
Starosta odpověděl, že podle projektové dokumentace a podle jednání, která měl v roce 
2018 a 2019 s Údržbou silnic KHK by tomu tak mělo být.  

Usnesení č. 24/6/2021 

Zastupitelstvo schvaluje záměr uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí darovací se Správou 
silnic Královéhradeckého kraje, příspěvková organizace za účelem umožnění realizace 
stavby „III/2997 hranice okresu Náchod – Hradec Králové (odbočka Piletice)“  
na pozemcích p.č. 1285 a 1150 v k.ú. Číbuz a p.č. 1119/2, 1119/3 a 900/2 v k.ú. Skalička 
nad Labem ve vlastnictví obce a ukládají starostovi Mgr. Pavlu Kavalírovi zveřejnit 
záměr v souladu s § 39 odst. 1 zákona o obcích.  

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Mgr. Pavel Kavalír                                  Termín splnění: 30. 6. 2021 

 

 

9) Diskuse 

a) Stavební akce v roce 2021 – realizace a příprava  

Starosta informoval zastupitele o probíhajících či připravovaných akcích: 

- probíhá oprava betonové zídky u prodejny potravin, vč. zpevněné plochy 
pro umístění Z-Boxu společnosti Zásilkovna; 

- začala realizace ekozahrady v areálu MŠ Číbuz (firma R. Seidl, Skalice); 

- byla provedena oprava výtluků na místních komunikacích tryskovou 
metodou firmou Specializované stavební činnosti – Miluše Dömová, Sadská 
(ještě by mělo proběhnout doplnění); 

- pracovníci obce provedli opravu a nátěr částí nábytku v MŠ Číbuz; 

- byla předána projektová dokumentace na akci „Výstavba chodníku podél 
sil. III/3086 ke hřbitovu v Číbuzi“ (firma TR Design, Ing. Tomáš Rak), je 
podána žádost o stavební povolení; 

- byla předána projektová dokumentace „Číbuz, zpevněné plochy u objektu 
MŠ“ (firma VIA Projekt, Ing. Radek Michlík), je podána žádost o stavební 
povolení; 



- probíhá běžná oprava veřejného osvětlení a místního rozhlasu (firma 
ELFAM s.r.o., HK); 

- probíhá příprava realizace projektu „Obec Skalice – sběrná místa  
a kontejnery“, administrátorem projektu a souvisejících veřejných zakázek 
je společnost ALNIO Group s.r.o., Brno, pracuje se na návrhu úprav 
vybraných kontejnerových hnízd; 

- probíhá vypracování studie adaptace č.p. 132 na obecní úřad (projektant 
Ing. Jaroslav Rubín); 

- připravuje se oprava schodiště a zpevněné plochy u prodejny potravin  
a úprava výloh (polepy); 

- probíhá vypořádávání připomínek k návrhu územní studie Skalice lokalita 
Zc4a, Zc4b v Číbuzi.  

Zastupitelé berou informace na vědomí. 

 

b) Různé. 

Pan zastupitel Karpíšek se dotázal, kam ukládají obecní pracovníci beton 
z vybouraných konstrukcí u prodejny ve Skalici a upozornil, že ve Skaličce se 
objevila hromada betonu a plastů, zda to tedy s uvedenými pracemi nesouvisí. 
Starosta odpověděl, že s ohledem na malé množství betonu, navíc s poměrně 
drobnou frakcí, bylo s pracovníky domluveno, že po dohodě s panem 
 bude beton využit ke srovnání děr na obecních pozemcích 
(především cesty či podobné nadměrně zatěžované plochy). Starosta slíbil, že 
u pracovníků přesto ověří, zda nejsou původci zmíněné skládky a uloží nápravu. 

Dále pan zastupitel Karpíšek požádal o poučení pracovníků obce, aby když 
ukládají roští ve Skaličce, jej ukládali přímo na hromadu a nikoli v jejím okolí  
a také když vjedou multikárou na trávu v okolí dětského hřiště ve Skaličce, aby 
vyjeté koleje zaházeli hlínou a srovnali. Starosta Kavalír slíbil, že pracovníkům 
bude uloženo zajistit nápravu. 

Zastupitelé berou informace na vědomí. 

 

10) Závěr  

Starosta Mgr. Pavel Kavalír ukončil zasedání ve 19:51 hodin. 

 

Zapsala:  Zuzana Kejřová   Ověřovatelé zápisu:  Milan Karpíšek 
                    Ing. Miroslav Stehno 
 
Starosta:  Mgr. Pavel Kavalír  

Skalice 23. 4. 2021 


